
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 22/2022

Aika: 15.9.2022, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo A106, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora

Juho Alin

Julia Sippala

Milja Parviainen

Rahim Ahsanullah

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat
Eemil Rantala

Ilona Malmivirta

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Inkeri Nora ja Milja Parviainen.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 8.2 Tärkeitä linjauksia NamuBuffaan ja siirretään seuraavia

kohtia vastaavasti.

- Lisätään kohta 15.2 Infoähky ja siirretään seuraavia kohtia vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat
Ullis ilmoitti evääksi vissyä sekä imatran- ja vuoksen piirakoita, ja selitti eväiden tasaisen

jaon säännöt. Juho kysyi mitä tehdä kun on jo rikkonut sääntöjä. Joku jää ilman piirakoita.

Ullis myös ilmoitti, että kokouksessa on vierailemassa vuosijuhlatirehtöörit Ilona ja Eemil.

6. Kuulumiskierros
Julia: Kuuluu oikein mukavaa. Eilen oli erittäin hauskaa jäjässä ja tänäänkin mukava päivä

silliksen ja diskreetin matematiikan parissa. Tuli kokoukseen ennakkoilmoituksesta

huolimatta, koska päivä ei tuntunut etenevän silliksellä.

Tuukka: Aivan hajalla, mutta onneksi on torstai. [Inkeri kommentoi, ettei Tuukka ollut edes Jäjässä.]



Juho: Liekeissä, koska ei ole dokannut kahteen viikkoon. Träkkikin – Tietorakenteet ja

Algoritmit -kurssi – tuntuu ihan käsienheiluttelua kun on niin liekeissä.

Rahim: Oli hyvä (ei oma) polttarireissu Latviassa, vaikkakin taksikuski pahoinpiteli hänet

pippurisumutteella. Lähtee varmaan Ranskaan 2.-7.10. tapaamaan “ystävää”.

Milja: Tosi hyvää, ei ole minkäälaista darraa. Elämä rullaa ja kaverit on ihania.

Iida: Krapulassa. Kommunikoinut tänään äännähdyksillä.

Ilona: Tuntuu, että töissä on sopiva määrä hommia ja voi keskittyä myös kouluun. Tänään

oli myös hyvä työmiitti.

Eemil: Väsyttää aika paljon, oli alkuviikon Roomassa työmatkalla. Siitä johtuen teki eilen

illalla kouluhommia aamuyöhön asti.

Inkeri: Darraton, oli fiksu ja joi alkoholin lisäksi paljon vettä eilisessä jäjässä. Parempi olo

kuin aikoihin.

Ullis: Kammottava olo. Tänään illalla pitäisi tanssia Rumpskakarin kanssa, Smökkiin

palaaminen pelottaa.

Siirryttiin kohtaan 15.2.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Milja Parviainen Eväät 8.9.22 kokoukseen 7,49 € Hyväksytty

Eetu Heiskanen
Varaslähtö 26.8.2022 phuksiryhmä 5

picnic-tarjoilut
40,88 € Hyväksytty

Elina Ståhlberg Phabujen järkkäämän paskan kahvimukit 7,98 € Hyväksytty

Viola Luodemäki Varaslähtö piknik 26.8.2022 ryhmä 2 22,01 € Hyväksytty

Ilari Ristikankare Varaslähtö picnic tarjoilut 26.8. ryhmä 3 39,26 € Hyväksytty

Ruusu Nurmi Kukkamökin viinit :3 139,38 € Hyväksytty

Annika Viitala
Killan avoin kukkamökkiviikonloppu

9.-11.9.2022 ruoat
492,01 € Hyväksytty

Irpo Niemenmaa Nude vujut edustus 75% 56,25 € Hyväksytty

Julia Sippala Lämmönsiirto X edustus 67,50 € Hyväksytty

Inkeri Nora Stimulaatio XXIV edustuspaikka 60,00 € Hyväksytty

Ulrica Bladh Phabuisojen pullakhvien pulla ainekset 15,05 € Hyväksytty

Niklas Koskela Prosessiteekkarit 10 -vujuedustus 67,50 € Hyväksytty



Annika Viitala
Vujuedustus rotaatiovalu 8.10.2022

illalliskortti
56,25 € Hyväksytty

Hylätään ja hyväksytään uudelleen

Saaja Perustelu Summa Päätös

Meri Ruuska Tour of the Nordics 300,00 € Hylätty

Meri Ruuska Tour of the Nordics 125,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Origos Oy Athene fuksipistekortti 100kpl 136,40 € Hyväksytty

HD-Group Oy Haalaritilaus 12 842,60€ Hyväksytty

IGO Promo Kangaskassit 483,69€ Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin varsinaisiksi jäseniksi Linnea Anna Sofia Ypyä, György Bence

Józsa, Anna Ihamuotila, Tuomo Erkinharju ja Jayesh Vasudeva. Hyväksyttiin

ulkojäseneksi Gábor Major.

8.2. Tärkeitä linjauksia NamuBuffaan
Uusi NamuBuffa sovellus on otettu käyttöön. HackerCrew on miettinyt

ominaisuutta, jossa namubuffaa ei pysty käyttämään jos tilin saldo on

miinuksella tai sitä ei ole riittävästi kattamaan koko ostoa. Keskustelun jälkeen

koettiin, että ominaisuus olisi hyvin hyödyllinen.

8.3. SCI-varaston siivous
SCI-varaston siivouksen suunnittelua on edistetty T-talon talovastaava Esan ja

muiden SCI puhisten kanssa. Luultavasti kyseessä olisi useamman päivän

projekti, joten pohdittiin onko loppuvuonna enää aikaa toteuttaa. Milja ehdotti,

että kaikki killat hakisivat omat tavaransa sieltä pois sovittuna ajankohtana,

jolloin koulun henkilökunta voisi siivota loput tavarat pois, minkä jälkeen

kiltojen tavarat voitaisiin viedä takaisin. Ullis kyselee Esalta onnistuisiko

tällainen järjestely.

8.4. Dekaanilounas 16.9.
Huomenna. Ullis kyseli toivottuja terveisiä lounaalle. Voidaan laittaa viestiä, jos

tulee jotain mieleen.



8.5. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin kokoustauolle 17.04.
Palattiin kokoustauolta 17.15.

9. Phuksi- ja ISOasiat
9.1. Phuksisitsit 16.9.

Käytiin pikaisesti läpi perjantain phuksisitsien aikataulu, jonka Laura lähetti

hallituschattiin. Kynnelle kykenevät saapuvat klo 14 T-talolle. Hallitus pukeutuu

kokomustaan. Ilmoitetaan killalle, että Olkkari on kiinni klo 14 eteenpäin.

Pistetään jatkot purkkiin klo 2.

9.2. ISOjen orientaatioviikon purku
ISOvastaava Make purki orientaatioviikkoa ISOjen kanssa. Yleisesti

orientaatioviikko sujui hyvin. Vähän huolta siitä, että osa phukseista on hyvin

ryhmäytynyt, mutta suuri osa ei ole mukana melkein ollenkaan. Phuksit on

välillä vähän kuistilla, yritetään vääntää tietoa enemmän rautalangasta.

PhabuISOjen pullakahveilla kyseltiin fiiliksiä phukseilta ja kaikki vaikuttivat

tyytyväisiltä.

9.3. Otatarhan ajot
Tänään oli Olkkarilla kick-off -sessio, jossa phuksit saivat ohjeet ajokin

rakentamiseen.

9.4. Muut esille tulevat asiat
-

10. MKV-asiat
10.1. Ajankohtaiset asiat

Hommat rullaa. Maanantaina järjestettiin extempore laulusauna, joka onnistui

hyvin Kriston johdatuksella. Rahim lähettää uusille KV-opiskelijoille vielä

sitsiohjeet, jotka Alessa kirjoitti viime vuonna.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Kaikki rullaa. Phuksikassien elementit ovat valmiina, jaetaan ysvin luennolla.

Excuja tulossa melkein joka viikko.

12. Opintoasiat
12.1. Perustieteiden akateeminen komitea 4/2022

Päätettiin erinäisistä asioista, kuivakka kokous. Koulutusneuvostojen jäsenistöt

vaihtuu, joten hyväksyttiin uusia jäseniä. Hyväksyttiin myös muutoksia

opetussuunnitelmaan, ja mouhottiin asioista, jotka eivät Inkeriä kiinnostaneet.



12.2. Kandipullat 20.9.
Järjestetään Olkkarilla 20.9. klo 16.00. Lisätään kalenteriin. Touko-syyskuun

aikana valmistunut 21 kandia, joten tilataan 21 pullaa. Inkeri pohti voitaisiinko

hankkia myös valmistuneille diplomi-insinööreille pullia, jotka kilta sponssaisi.

Päätettiin tehdä niin.

Rahim poistui 17.27.
Rahim palasi 17.29.

Inkeri pohti pitäisikö kaikkien pullien olla vegaanisia. Vegaanisten pullien laatu

kuitenkin vaihtelee, joten voisi olla riski. Inkeri tekee päätökset myöhemmin.

12.3. Muut esille tulevat asiat
-

13. Viestintä
13.1. Athenen domain hallinta

Athenen domainit ovat siirtyneet AYY:n alta Athenen omaan hallintaan, upeaa

duunia HackerCrewiltä. Myös läsytunkki löytyy nyt athene-domainin alta

laulut.athene.fi. Ylistettiin CTO:ta ja Tietskarijengiä, sekä Antti Riskiä, joka on

työstänyt läsytunkkia.

13.2. Muut esille tulevat asiat
Uudet MKV-opiskelijat on lisätty omalle sähköpostilistalleen, Milja odottelee

vielä Lauralta kandiphuksien sähköposteja.

14. Yhteisö
14.1. Vuosijuhlaedustukset

Stimulaatioon lähtevät edustamaan Inkeri ja Rahim.

14.2. Toimarien kuulumiset
Iida unohti ilmoittaa toimarikuulumisista, joten osa jää ensi viikkoon.

ESTIEMresponsible Vilmalla on ESTIEM hommia tulossa syksyllä.

Retkitoimikunta on kokoustanut ja lokakuussa järjestetään syysretki.

Herculeksella ja Xenalla on tulossa Olympialaiset. Myös lajikokeilut ovat

tapahtumassa, suunnitteilla muun muassa kiipeilyä, padelia ja paintballia.

Ulkosuhdetiimistä Niklas kertoi olevansa innoissaan ja mielellään järjestäisi

jotakin. Minitapahtumavastaava Niklas koki että keväällä minitapahtumien

ajankohtien sumpliminen vähän takkuili, nyt pitäisi syksylle vain iskeä

päivämäärä ja järjestää.

Hyvinvointigurut ovat pohtineet periodin purkua ja phuksien

hyvinvointisaunaa, jonka ajankohta on vielä työn alla.

Ympäristövastaavien hommat jäivät kesällä melko taka-alalle. Syksyllä

tarkoitus miitata ja suunnitella loppuvuotta.

Vesipedoista Viliina on Singaporessa vaihdossa ja Kristiinalla menee kivasti.



Ovat miettineet järjestävänsä avantouintia, mutta ajankohta menee

todennäköisesti tammikuulle.

Kääpäkapteenisto vastasi kuulumisiin kuvan muodossa, jossa oli erilaisia

emojeita jotka kuvasivat Aarnen aivoja. Mea komppasi. Elinalla oli kiire

kuulumisten kyselyhetkellä. Syksyn kuviot vielä muotoutuvat.

Namumameilla menee hyvin. Alessa on vaihdossa, joten Ilona hoitaa hommia ja

on shokissa siitä, miten paljon jengi juo kahvia.

Vujutirehtööreillä menee hyvin, visuja pitäisi vielä pohtia.

Marathoonarit sanoivat, ettei marathoonille kannata mennä.

14.3. Arwoisan ehdottaminen Pyöreän Tornin Kiltaan
Ullis lähetti killalle viestiä, jossa voi esittää ehdotuksia. Usein ehdotetaan samaa

tyyppiä useamman vuoden ajan ellei kilpailevia ehdotuksia tule. DL 19.10.

killalle annettu ehdotuksen dedikseksi 1.10.

14.4. Muut ajankohtaiset asiat
-

15. Tapahtumat
15.1. Haalarisitsit

On sitsit. Fyi.

Siirryttiin kohtaan 15.3.

15.2. Infoähky
Vuosijuhlatirehtöörit Eemil ja Ilona esittelivät Infoähkyn järjestelyjen

tilannekatsauksen. Vuosijuhlien kaikki tilat ovat varmistuneet. Jatkopaikan

sopimus on vielä allekirjoittamatta, allekirjoitus tapahtuu 27.9. ja mukaan

tarvitaan yhdistyksen nimenkirjoittajat. Bussien varaus on vielä tekemättä, eri

firmojen kilpailutus aloitetaan pian.

Käytiin läpi järjestelyissä esille tulleita kysymyksiä. Tavoitteena olisi, että kaikki

halukkaat kiltalaiset pääsisivät vujuille ja pääjuhlan tilan kapasiteetti näyttäisi

sallivan sen. Ullis, Julia ja tirret katsovat kutsuvieraslistaa erillisessä miitissä.

Sovittiin myös, että Tuukka, Juho ja tirret pitävät miitin, jossa käyvät läpi

sponssi- ja budjettiasiat.

Yhdistetään phuksien vuosijuhlainfo yrityssuhdevastaavan ja abitiimin

luentoihin. Koordinoidaan ajankohtaa Lauran kanssa.

Eemil ja Ilona poistuivat 16.44.

Siirryttiin kohtaan 7.



15.3. Muut esille tulevat asiat
-

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Lauralta, Ruusulta ja Rebekalta puuttui kuulumiset, annettiin yhdet (1) sakot

kullekin. Lauralle lisäksi viisi (5) sakkoa pöytäkirjan tarkastamisen

myöhästymisestä.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Rullannee.

17. Muut esille tulevat asiat
Pohdittiin vielä phuksisitsien alun sitsikoulutusta ja miten phuksit jaotellaan.

18. Seuraava kokous
21.9. kello 16.15.  Eväsvuorossa Tuukka.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.46.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Inkeri Nora Milja Parviainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


